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Dagsorden 

 

1. Valg af dirigent. Jens Timm blev godkendt uden indsigelser. 
 

2. Beretning for det forløbne regnskabsår: Formand Niels Pedersen redegjorde for regnskabsåret 
2020-21. Bestyrelsen har haft et lidt hektisk år, da varmemester Casper Larsen opsagde sit 
samarbejde med SE i juni måned. Der har været brugt mange timer på at drive den nye biokedel og 
det tilhørende brændsel, hvilket har resulteret i øgede udgifter til ekstratimer. Værket har brugt og 
indkøbt gas, når bioanlægget har holdt stille. Vi har fået fire nye forbrugere på ledningsnettet, hvilket 
også har øget udgifterne, eftersom det er dyrt for værket at koble dem på nettet. Samtidig har nye IT-
investeringer været meget omkostningstunge – og værket har desuden indkøbt et nyt 
økonomistyringssystem. Ved Caspers opsigelse overtog Jens Hørlyck en kæmpeopgave med at 
drive værket, og samtidig stopper Conny som bogholder pr. 31/12, 2021. Jens Hørlycks 
arbejdsopgaver bliver defineret i den kommende tid. En god nyhed, er at værket tjener gode penge 
på at lave strøm på gasmotoren. De gunstige tidspunkter for salg af strøm styres af det nordjyske 
firma Centriga. Værket er overgået til dansk-produceret skovflis i stedet for HPO (have-park), da 
Gemidan ikke længere kan levere den type brændsel, og anlægget kører bedre på flis. 
 

3. Fremlægning af den reviderede årsrapport: Niels Jørgen redegjorde for regnskabet 2020-21 og 
gennemgik de vigtigste poster. Der var ingen spørgsmål til regnskabet fra andelshaverne. 
 

4. Fremlægning af budget: Niels Pedersen fremlagde budgettet fra bestyrelsen. De forskellige poster 
er ofte svære at forudse, da værket er blevet mere kompliceret. Bestyrelsen er dog fortrøstningsfulde 
med henblik på at holde budgettet. Også i forhold til uforudsete vedligeholdelsesposter, som en 
andelshaver spurgte ind til. 
 

5. Forslag fra bestyrelsen. Henrik Biehl fremlagde den investeringsplan som bestyrelsen har vedtaget 
for de kommende år. Værket har brug for en elkedel mere til at fylde en akkumuleringstank mere, så 
vi har vand til to dage. Samtidig flyttes seks rækker solfangere og der etableres fire nye rækker. 
Planen er, at elkedelen etableres først, dernæst akkumuleringstanken og til sidste opføres de nye fire 
rækker. Denne investering vil strække sig over 2-3 år og koste 6,8 mio. kr. i henhold til gældende 
tilbud. En andelshaver efterlyste bedre inddragelse af andelshaverne ved etablering anlæggene og 
dets betydning for borgerne. 
 

6. Indkomne forslag fra bestyrelsen: Der var ingen indkomne forslag fra andelshaverne. 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer: På valg var: Formand Niels L. Pedersen. Niels L. Pedersen blev 
valgt uden indsigelser. Sekretær Martin Kirchgässner genopstillede ikke, da han er fraflyttet 
Skuldelev. Mattias Lindeberg Kristensen blev indstillet som nyt bestyrelsesmedlem og valgt uden 
indsigelser. Medlem Niels Jørgen Pedersen genopstillede ikke. Anne-Louise Achton Badike 



Skovmand blev indstillet og valgt uden indsigelser. Maiken Ørvig genopstillede ikke. I stedet blev 
Bent Jakobsen valgt for en 1-årig periode.  
 

8. Valg af suppleanter: Som 1. suppleant blev Henrik Kümmel Nielsen valgt. Som 2. suppleant blev 
Jan Wennefeldt valgt. 
 

9. Valg af revisor: Revisor Poul Wisnievski blev valgt uden indsigelser. 
 

10. Eventuelt. Intet. Dirigenten takkede for god ro og orden. 
 

Sekretær, Martin Kirchgässner, 28. sept. 2021. 


